
Een welvarend Vlaanderen, dat is een Vlaanderen dat mensen 
koestert die werken, sparen en ondernemen. In schril contrast met 
de Belgische federale regering, die vooral níét werken beloont en 
belastingen verhoogt. 

Het is een Vlaanderen dat zijn centen goed beheert, terwijl de 
regering-De Croo berust in een bloedrode begroting en diepe schulden. 

Het is een Vlaanderen dat inzet op innovatie en een verstandig 
energiebeleid, op streng gecontroleerde migratie en op economische 
groei. Dat zorg draagt voor onze ouderen en solidair is met wie het écht 
nodig heeft. Dat niet afhankelijk is van Franstalig links en dat groeit 
en bloeit als een zelfbewuste gemeenschap van Vlamingen.  

Voor Vlaanderen, voor welvaart.

VOOR 
VLAAMSE 
WELVAART 

“Een tweede Belgische Vivaldi-regering 
zou een ramp zijn voor de Vlamingen. Alle 
cijfers kleuren donkerrood, we stevenen 
af op de afgrond. Alleen de N-VA kan  
voor de broodnodige ommekeer zorgen.”

“Met de N-VA in de Vlaamse Regering 
zijn de rekeningen op orde. Een gezonde 
begroting is dan ook de enige garantie 
op het behouden van onze welvaart. Op 
dat elan willen we de komende jaren 
verdergaan.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Sander Loones,  
lijsttrekker Vlaams Parlement

Jean-Marie Dedecker,  
lijsttrekker Kamer 

Word nu lid van de N-VA. Want 
met hoe meer we zijn, hoe luider 
onze boodschap zal klinken in 
de verkiezingscampagne. En die 
boodschap is helder: een keuze 
voor de N-VA is een keuze voor 
Vlaamse welvaart.

Scan of bel 
02 219 49 30 
om lid te worden

Voor Vlaamse welvaart, ook in Blankenberge
Dat is de kernboodschap waarmee de N-VA in juni naar de kiezer trekt. Want uw welvaart wordt dé inzet van de verkiezingen in 
2024. Daarbij wordt een keuze voor de N-VA cruciaal.

“Na drie jaar van Franstalig-links Vivaldi-beleid 
dat vooral de belangen diende van niet-werkenden, 
is de N-VA de enige garantie om onze werkende en 
ondernemende Vlaamse middenklasse opnieuw te 
versterken”, zegt Bart De Wever. “Maar dan moeten 
we wel nú, met alles wat we in onze mars hebben, het 
tij keren.” 

Daphné en Nadia
Daarom hebben we u nodig! Vanuit Blankenberge 
kan u dat doen door op 9 juni te kiezen voor Daphné 
Dumery en Nadia Cloetens. Daphné Dumery vindt 
u op de Europese lijst op de vierde plaats. Voor  
Nadia Cloetens kiest u op de Kamerlijst op de  
vierde opvolgersplaats.

Heeft u een plaats voor een verkiezings-
bord of mogen we een affiche hangen 
aan uw raam: neem dan contact op met 
ons via blankenberge@n-va.be.

Daphné Dumery
   4de plaats
   Europees Parlement

Nadia Cloetens
   4de opvolger
   Kamer 

N-VA aan de toog 
met Assita Kanko

Zondag 12 mei 2024
Vanaf 11 uur

Brasserie Mercato
Grote Markt 12, Blankenberge

Op zondag 12 mei ontvangen we Assita Kanko, Europarlementslid voor de N-VA 
parlementslid.). Assita komt bij ons haar nieuw boek voorstellen. Met Zoeken 
naar Vrijheid - Waarom ik niet zwijg schreef ze een autobiografisch verhaal dat 
de hedendaagse Europese problemen aankaart.

ASSITA KANKO

ZOEKEN NAAR
VRIJHEID

WAAROM IK NIET ZWIJG

Jihadistische ideeën veroveren onze scholen. 
Kritische stemmen verstommen. Het Europa 
waarin we leven bloedt, beeft en verstijft in het 
aangezicht van deze kwalijke evolutie.
In Zoeken naar vrijheid, een manifest dat  
tegelijk een autobiografie is, stelt Assita 
Kanko een harde diagnose. Assita leerde van 
haar grootmoeder wat het betekent om te 
moeten vechten voor ideeën. Daarom waakt 
zij op de achtergrond in dit manifest als stille 
inspiratiebron. Het levert een persoonlijk 
relaas en diepgaande analyse op van de be-
langrijkste problemen waar onze vrije samen-
leving vandaag de dag mee kampt. Racisme, 
antisemitisme en islamisme steken alsmaar 
hardnekkiger de kop op. Geopolitieke conflic-
ten resoneren in onze buurten. De mislukte 
integratie en de collaboratie van links vorm-
den de voedingsbodem voor dit extremisme.
In Zoeken naar vrijheid onderzoekt Kanko 
de meest prangende vraagstukken van onze 
tijd: vanwaar al die haat? Is Europa nog wel te 
redden? Hoe dan? Kan de integratie slagen ‘in 
tweede zit’? Indien wij het islamistisch totali-
tarisme en het wokisme niet verslaan, zullen 
zij ons ten gronde richten. Er is geen andere 
keuze. Daartoe moet een ideeënstrijd gevoerd 
worden. Zoeken naar vrijheid is een vurig 
pleidooi voor een terugkeer naar verlichting 
en universele waarden.

Assita Kanko (1980) is lid van het  
Europees Parlement en columniste van  
De Telegraaf. Ze is geboren en getogen in  
Burkina Faso in een moslimgezin, maar  
groeide seculier op. Haar toevluchtsoord was 
en is nog steeds de literatuur. Ze strijdt in de 
eerste plaats voor veiligheid, vrouwenrechten 
en geslaagde integratie – en tégen terreur, 
radicale islam en misdaad.

Scherp, soeverein 
en wars van politiek 
correct denken. Assi-
ta houdt de lezer een 
spiegel voor. Ze trekt 
mensen weg uit de re-
flex van de hokjesgeest. 
Soms confronterend 
en provocerend. Maar 
altijd to the point. 
PAUL JANSEN, OUD-HOOFD-

REDACTEUR DE TELEGRAAF

Haat, onverdraagzaam-
heid, onderdrukking… 
hebben altijd al be-
staan. We kennen ze 
onder vorm van racis-
me, antisemitisme,  
islamisme. Vandaag 
heten ze woke en  
antiracisme. Een levens- 
loop als die van Assita 
Kanko rust je uit om er 
tegen te strijden, te 
zoeken naar vrijheid,  
in woord en daad. 
PROF. MARK ELCHARDUS, 

AUTEUR VAN RESET EN 

VRIJHEID/VEILIGHEID
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Blankenberge in de ban van vastgoed 

N-VA Blankenberge ondersteunt 
burgerprotest tegen  
hoogbouwproject Petit Rouge
Als vertegenwoordigers van de lokale gemeenschap zijn we diep gewor-
teld in de behoeften en zorgen van onze medeburgers. Recent kregen 
we vanuit onze luistercampagne waardevolle feedback over de ondui-
delijkheid omtrent het uiten van bezwaren tegen bouwprojecten. In het 
bijzonder veroorzaakt het voorgestelde hoogbouwproject Petit Rouge 
op de dijk veel onrust onder de burgers.

N-VA brengt verduidelijking
Om die zorgen te aan te kaarten en onze betrokkenheid bij de gemeen-
schap te tonen, hebben we het op ons genomen om meer verduidelij-
king te bieden over het proces van bezwaar maken. Het is essentieel dat 
bezwaren op een formele wijze worden ingediend om serieus te worden 
genomen door de bevoegde autoriteiten, in dit geval het college van bur-
gemeester en schepenen.

Veel vragen
Wij staken daarom de handen uit de mouwen en boden ondersteuning aan wie hulp nodig had bij het indienen van bezwaren. Het 
bleek dat veel mensen vragen hadden of niet beschikten over de middelen om op een eenvoudige manier bezwaar aan te tekenen. Dat 
duidt op een gebrek aan adequate informatieverschaffing en betrokkenheid vanuit het lokale bestuur bij dergelijke cruciale beslissin-
gen die de toekomst van onze stad vormgeven.

Uw mening telt
Dankzij onze inspanningen vonden vele bezwaren nu hun weg naar de relevante autoriteiten. Het is nu aan het college van bur-
gemeester en schepenen om te laten zien of zij daadwerkelijk luisteren naar de stem van de gemeenschap. Wij blijven deze kwestie 
nauwlettend volgen en zullen ervoor zorgen dat uw mening wordt gehoord en gerespecteerd. Samen met u kijken we uit naar de 
beslissing van de autoriteiten.

Blankenbergenaar wil 
groen en open ruimte, 
maar krijgt enkel torens
Eindelijk is het nieuwe zwembad er. En hoe gaan 
we dat betalen? Met de verkoop van de gronden 
van het huidige zwembad. Die gronden inge-
kleurd als recreatie verkopen zal de stad niets 
opbrengen. Dus moet eerst de ruimtelijke inkleu-
ring veranderen naar bewoning. 

Het formele proces is lopende om RUP Park Oost 
vorm te geven. En wat hebben we tot nu toe al 
gezien: torens, torens en torens, tot op de parking 
van Sealife toe. Dat zal de grond inderdaad doen 
opbrengen, om ons uit de kosten te brengen. Maar 
is dat wat we nodig hebben? Wat wij horen van de 
Blankenbergenaar is van niet! De jeugd vraagt open 
ruimte, groen. De bewoners eromheen ook. Ook wij 
van N-VA Blankenberge steunen die vraag tot meer 
groen en open ruimte op deze site. 

Scan hier

Bezwaar tegen Petit Rouge of een ander project? 
N-VA Blankenberge helpt u het te uiten.

www.n-va.be/blankenberge n-va Blankenbergeblankenberge@n-va.be



Uit de gemeenteraad

Recyclagepark verloedert zonder zicht op nieuwe locatie 
Wie het Blankenbergse recyclagepark bezoekt, ziet dat dat er niet goed bij ligt. De waterafvoergoot is op bepaalde plaatsen stuk 
gereden, de omheining is volledig versleten en panelen op de grond rond de afvalcontainers staan gebogen. Deze en andere klei-
ne defecten worden al een hele tijd niet meer hersteld. Met uitzicht op een nieuw recyclagepark zijn er geen centen meer voor-
zien. Maar van een nieuw recyclagepark is nog geen sprake. De herlokalisering van het recyclagepark, de eventuele overdracht 
aan IVBO en het tijdsverloop zijn een groot vraagteken!

Onveilig voor bevolking en personeel
“Helaas laat de meerderheid het recyclagepark verkommeren 
ten koste van de veiligheid van de bezoekers en personeels-
leden, en dat is absoluut ontoelaatbaar. Zolang het bestaan-
de park in gebruik is, moet het onderhouden worden om 
de dienstverlening en veiligheid ta garanderen. Het is dus 
duidelijk dat de huidige meerderheid niet bekommerd is om 
de bevolking en het personeel van Blankenberge. De gevolgen 
van een incident kunnen ernstig zijn”, stelt gemeenteraadslid 
Kurt DECLEER.

Meerderheid vindt herstelling niet nodig
Tijdens de gemeenteraad stelde gemeenteraadslid Kurt De-
cleer dan ook voor om alle gebreken onmiddellijk in orde te 
brengen en te herstellen, zodat de toegang en de werking van 
het recyclagepark veilig en correct blijven. De Open Vld- en 
Vooruit-meerderheid vond dat helemaal niet nodig en stemde 
het voorstel zoals gewoonlijk weg. Onbegrijpelijk toch!?

N-VA blijft opvolgen
Maar zoals meermaals zorgde onze tussenkomst er toch voor 
dat het bestuur de ernstige tekortkomingen moest erkennen. 
We vernamen dat de omheining deftig zal hersteld worden, er 
een offerte is gevraagd voor de herstelling van de afvoergoot en IVBO is komen kijken wat mogelijk is om de toegang tot het recycla-
gepark terug conform te maken. We blijven dit dossier met argusogen opvolgen.

Ook dit jaar zomerschool in Blankenberge
Ook dit jaar is er een zomerschool in Blankenberge. Zomerscholen kwamen in coronatijd tot stand onder impuls van minister 
Ben Weyts, waarna ze een blijvend karakter kregen. Zeker voor kwetsbare of taalzwakke kinderen biedt de zomerschool mooie 
kansen. Ook in onze stad bleek de nood hoog en zijn de plaatsen steeds snel volzet.
 

“Het succes van de zomerschool wijst direct op de noodzaak tot 
uitbreiding van het aanbod. Dat aanbod is echter sterk afhankelijk 
van de beschikbare begeleiders. De vacature werd gelanceerd maar 
die is mijns inziens te eng geformuleerd. Men richt zich enkel 
op leerkrachten en logopedisten, al dan niet in opleiding. Maar 
andere profielen kunnen even goed bijdragen. Ik denk aan sociaal 
werkers, (ortho)pedagogen, ontwikkelingspsychologen... Elk van 
die doelgroepen heeft affiniteit met kwetsbare jongeren en kan iets 
betekenen binnen de zomerschool. Zeker gezien slechts de helft 
van de tijd op formeel leren gewerkt wordt, liggen daar kansen”, 
aldus Dennis Monte, zelf pedagoog en lerarenopleider. 

N-VA Blankenberge pleit voor een ruimere oproep naar 
zowel het werkveld als de opleidingen hoger onderwijs 
toe, om het aanbod van de zomerschool zo kracht bij te 
zetten en meer kinderen meer kansen te geven. 

Raadslid Kurt Decleer bij een bord dat perfect de zienswijze 
van de meerderheid op het containerpark verwoordt.

www.n-va.be/blankenberge n-va Blankenbergeblankenberge@n-va.be
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